

Bet-Nahraim Democratic Assyrian Party

1. It was established in America in 1976 by the person called (Sargon Ushana Dadishaw), who is a naturalized American citizen of Iraqi origin - He left the country in 1960.
2. The party's objectives (Founding a self-ruled territory for the Assyrians in the land of Mesopotamia; Establishing a free democratic government in Iraq; Eradicating oppressive cowardice befalling the Assyrian people; Freeing the Assyrians and retaining their status among the nations; and reviving the Assyrian traditions, language and history).
3. The organizational structure of the party consists of (Central Committee, Politburo, Branch Committee, Local Committee, Organization, and Cell).
4. In 1987, the party split into two assemblies and became a combination of its two groups (The Iraq branch and the Dissident branch).
5. The most prominent leaders of the two groups (Sargon Dadishaw, Anwar Adam, Bnu'il Hirmiz, Eshaya Hirmiz).
6. The party maintains limited presence in the Northern region through two headquarters subsidiary of the Dissident branch in Duhawk, which are supervised by Eshaya Hirmiz, and the Zakhu bureau - subsidiary of the Iraq branch - which is supervised by Ibraheem Barkhow who is one of the Syrian regime's agents.
7. The main headquarters for the two groups are located in America. Each one possesses its own media outlets (Television stations, newspapers and magazines).
8. It was indicated to us that Sargon Ushana Dadishaw was seeking to establish relations with the Zionist entity, claiming the there is a common enemy, which is Arabism and Islam. Furthermore, the Syrian and Iranian regimes are seeking to exploit the two groups of the party in order to serve their agendas against the country.

حزب بيت نهرين الديمقراطي السوري

١. تأسس في أمريكا عام ١٩٧٦ من قبل المدعو (سركون أوسانا دابوشو - عمالي الأصل أمريكي الجنسية - غادر القطر عام ١٩٦٠).
٢. أهداف الحزب (إقامة حكم ذاتي للثوريين في أرض ما بين نهري، إقامة نظام ديمقراطي حر في العراق، ورفع الغبن عن الشعب الآثوري، تحرير الشعب الآثوري وتبوء منزلته بين الشعوب وأهيا، التراث واللغة والتاريخ الآثوري).
٣. يتكون الهيكل التنظيمي للحزب من (اللجنة المركزية - المكتب السياسي، لجنة الفرع، اللجنة المحلية، النظرة، الخلية).
٤. عام ١٩٨٧ حصل انشقاق، في صفوف الحزب وأصبح يتألف من جناح (جناح العراق والجناح السوري).
٥. أبرز العناصر القيادية لكلا الجناحين (سركون دابوشو، أنور آدم، نجيب هرمز، أسمايا هرمز).
٦. للحزب تواجد محدود في المنطقة الشمالية من خلال مقرين في دهوك تابعين للجناح المنشق، يشرف عليها أسمايا هرمز ومقر زافوا التابع لجناح العراق ويشرف عليه إبراهيم برهوه، أما عملاء النظام السوري.
٧. المقرات الرئيسية لكلا الجناحين تتواجد في أمريكا ويمتلك كل من وسائل إعلام (مجلات تلفاز، صحف ومجلات).
٨. تأثر لنا سعي المدعو سركون أوسانا دابوشو لإقامة علاقات مع الكيان الصهيوني بأعداد وهدية عدد مشترك هو العروبة والإسلام كما يسعى النظامين السوري والإيراني استثمارهما في الحزب بما في توحيهما هذا القطر.